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SPRAWOZDANIE 

                   Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej 

 

    Wysoka Rado!  

Sprawozdanie dotyczy okresu od 29.12.2006r. do 08.02.2007r. 

W okresie sprawozdawczym pomimo choroby dwóch osób tj. Ewy Małaszek oraz Jerzego 

Dąbrowskiego, który przedłoŜył zwolnienie lekarskie do końca lutego Urząd funkcjonował 

bez zakłóceń. 

    Do najwaŜniejszych zrealizowanych w tym okresie zadań nalezą: 

 

1. Kontynuujemy realizację inwestycji pn. ,,Modernizacja i rozbudowa ujęcia wody wraz ze  

    stacją uzdatniania wody w miejscowości Niegów”. Wykonawcą prac jest Przedsiębiorstwo     

    Budownictwa i Instalacji ,,ABT” Badora i Spółka s.j. z Częstochowy. 

    Inwestycja współfinansowana jest z funduszy unii europejskiej z Europejskiego Funduszu   

    Rozwoju Regionalnego w ramach Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju  

    Regionalnego – działanie 3.2 ,,Obszary podlegające restrukturyzacji”.  

    Wartość umowy z wykonawcą inwestycji wynosi: 1 914 156,86zł. 

 

2. Kontynuujemy budowę sieci wodociągowej w miejscowościach Głuchy, Wysychy,  

    Dębinki. Z uwagi wysoki poziom wody gruntowej pozostały do wykonania przeciski pod  

    jezdnią ok. 20szt. oraz dodatkowe prace, które nie były przewidziane w projekcie  

    technicznym. 

 

3. Rozpoczęliśmy realizację inwestycji pn. ,,Budowa sieci wodociągowej w miejscowościach  

    Gaj – Zazdrość”. Inwestycja dofinansowana jest  z Urzędu Marszałkowskiego    

    Województwa Mazowieckiego w kwocie 150tys. zł. w ramach Samorządowego Programu  

     Rozwoju Mazowsza.  

 

4. ZłoŜyliśmy wniosek do Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych w Urzędzie Marszałkowskim  

    Województwa Mazowieckiego na budowę drogi transportu rolnego Mostówka - Gaj.  

    

5. Rozstrzygnięto jeden konkurs na wolne stanowiska pracy tj. podinsp. ds. Księgowości  

    budŜetowej. Warunki formalne spełniły dwie kandydatki, ale tylko Barbara Jezierska  

    przystąpiła do drugiego etapu naboru – druga kandydatka zrezygnowała. Komisja     

    rekrutacyjna w składzie: Agnieszka Sosnowska – Sekretarz, Wiesława Dąbrowska  
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    - Skarbnik, Janina Suchenek – Insp. ds. kadr - postanowiła o wyborze Barbary Jezierskiej.   

    Barbara Jezierska jest absolwentką WyŜszej Szkoły Ekonomiczno – Informatycznej  w    

    Warszawie na kierunku ekonomia z tytułem magistra. Ponadto ukończyła studia  

    podyplomowe na Akademii Górniczo – Hutniczej w Krakowie oraz studia podyplomowe w  

    WyŜszej Szkole Finansów i Zarządzania w Warszawie w zakresie rachunkowości.  

    Posiada takŜe doświadczenie zawodowe – od 2002r pracuje w biurze rachunkowym w   

    Warszawie na stanowisku samodzielnej księgowej.  

    Ponadto posiada Certyfikat Księgowy Ministra Finansów . 

    Pani Barbara podejmie pracę od 1 marca. 

    Na konkurs na stanowisko inspektora ds. inwestycji , remontów, modernizacji dróg  

    gminnych i promocji Gminy nie wpłynęła Ŝadna oferta. 

    W najbliŜszym czasie zostanie ogłoszony  ponowny konkurs. 

    Aby zapewnić właściwe funkcjonowanie urzędu zmuszony zostałem w ostatnich dniach do 

   zatrudnienia na umowę zlecenie do dnia 31.05.2007r. tegorocznego absolwenta Politechniki  

   Warszawskiej oraz absolwenta Technikum Budowlanego - inŜ. budownictwa Sebastiana   

  Sędek. 

   Konkurs na wolne stanowisko pracy - Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego z uwagi na  

   błędny w ogłoszeniu o konkursie musieliśmy uniewaŜnić. Sprawę zatrudnienia kierownika  

  USC, tak jak wszystkich pracowników urzędu reguluje ustawa o pracownikach  

   samorządowych oraz ustawa Prawo o aktach stanu cywilnego. W chwili obecnej  

   Kierownikiem Urzędu Stanu Cywilnego jest p. Janina Malinowska. Od dnia odejścia na  

  emeryturę p. Wandy Stańczak, która była zastępcą Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego nie  

   ma powołanego zastępcy. W przypadku urlopu bądź choroby obecnego kierownika USC nie  

   ma moŜliwości podpisania dokumentów takich jak akt zgonu przez inne osoby. 

   Z uwagi na brak zastępstwa zaproponowałem Radzie Gminy powołanie zastępcy  

   Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego – p.Renatę Wiśniewską – wieloletniego pracownika  

   Naszej Gminy.  

   Obecny kierownik p. Janina Malinowska prawdopodobnie od marca br. przejdzie na  

   emeryturę, a z mocy ustawy kierownikiem USC zostanie wójt.  

    Z uwagi na planowane zmiany w regulaminie organizacyjnym, nie będziemy ogłaszali  

    w tej chwili ponownie konkursu na kierownika Urzędu Stanu Cywilnego. 

 

6. W dniu 08.01.2007r. odbyła się kontrola na oczyszczalni ścieków przeprowadzona przez  

    Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Wyszkowie. 
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7. W dniu 09.01.2007r. odbyło się spotkanie z Nadleśniczym Nadleśnictwa Drewnica w  

      siedzibie Nadleśnictwa w Ząbkach w sprawie budowy drogi powiatowej do Młynarzy.      

      Zgodnie z wolą mieszkańców oraz zajętym stanowiskiem przez Nadleśnictwo Drewnica,  

     droga ta będzie wybudowana po skraju lasu. Tak więc Starostwo Powiatowe będzie  

     musiało uzyskać tytuł prawny od Nadleśnictwa Drewnica do działki leśnej po obrzeŜu lasu  

      o długości ok. 300mb.  

. 

8. W dniu 10 stycznia 2007r. w Gminnym Centrum Kultury odbyło się spotkanie  

    załoŜycielskie Stowarzyszenia ,,Bradztwo Zabrodzkie” drugiego stowarzyszenie na terenie  

    gminy Zabrodzie. Na pomysł stworzenia organizacji, która inspirowałaby i rozwijała  

   społeczno – kulturalne Ŝycie gminy wpadł wieloletni nauczyciel zabrodzkich szkół  

   - Józef Kućmierowski. Inicjator powstania stowarzyszenia, Józef Kućmierowski zaprasza  

   do współpracy wszystkich mieszkańców gminy – dorosłych, młodzieŜ – których interesuje  

    przeszłość, teraźniejszość i przyszłość Naszej Gminy.  

 9. W dniach od 12 stycznia 2007r. do 5 lutego 2007r. wyłoŜony był ,,Projekt załoŜeń do                                     

planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Zabrodzie". 

10. Po uzyskaniu opinii od radcy prawnego oraz rozmowie z pracownikami Państwowej   

      Inspekcji Pracy w Ostrołęce wypłaciłem poprzedniemu wójtowi ekwiwalent za  

      niewykorzystany w 2006r. urlop w wysokości ponad 8 tys. zł. 

 

11. 12 stycznia wymówiłem wynajem mieszkań Ŝonie poprzedniego Wójta oraz nauczycielce  

      Zespołu Szkół im. Wł. St. Reymonta. Oba lokalne mają być zwolnione w ciągu sześciu  

      miesięcy i wtedy zamierzam przenieść tam Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej oraz  

     Gminny Zespół Ekonomiczno – Administracyjny Szkół w Zabrodziu, który znajduje się w  

      budynku Zespołu Szkół naleŜącym do Starostwa Powiatowego.  

      W chwili obecnej Urząd Gminy oraz GOPS mają problemy lokalowe, a przeniesienie nie   

      wpłynie na wzrost kosztów, zaś powinno wpłynąć na jakość funkcjonowania GOPS.  

      Potrzebę zwiększenia lokalowego widział takŜe poprzedni wójt, który zaproponował  

      poprzedniej Radzie Gminy wynajęcie innego lokalu dla Policji (poza budynkiem urzędu),  

      aby zwiększyć w ten sposób liczbę pomieszczeń dla urzędu. 
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12. 12 stycznia odbyłem spotkanie w Mazowieckim Urzędzie Wojewódzkim z panią  

      mec. Tarsalewską z Wydziału Prawnego oraz panią Łazutką z Wydziału Infrastruktury  

      w sprawie Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego dla  

     Gminy Zabrodzie. Z powodu braków w dokumentacji formalno – prawnej Mazowiecki  

     Urząd Wojewódzki chce uchylić uchwałę Rady Gminy Zabrodzie dotyczącą zatwierdzenia  

     Studium. Okazało się, Ŝe juŜ we wrześniu MUW przesyłał do Gminy Zabrodzie pismo  

     dotyczące uzupełnienia dokumentacji.  

     W chwili obecnej Studium poprawiane jest przez projektanta i mam nadzieję, Ŝe w  

     najbliŜszych dniach zostanie ponownie dostarczone do Urzędu Wojewódzkiego 

 

13. W dniach 18 oraz 24 stycznia odbyłem spotkanie z właścicielami firmy ,,Geest”    

      zajmującej się leasingiem odzieŜy BHP, poszukującymi terenów pod planowaną  

      inwestycję. Osoby, które posiadają niezabudowane działki o powierzchni ok. 2 ha  

     – uzbrojone  w sieć kanalizacyjną, wodociągową oraz z dostępem do energii  elektrycznej,  

     a chcące je sprzedać proszę o kontakt z urzędem. Najbardziej zainteresowani są terenami  

     wzdłuŜ drogi pomiędzy Mostówką i Zabrodziem. 

 

14. W dniu 20 stycznia uczestniczyłem w Gminnym Przeglądzie Kolęd i Pastorałek, który  

      odbył się w Gimnazjum w Zabrodziu. 

 

15.  24 stycznia zostałem zaproszony przez Radę Rodziców do Publicznej Szkoły    

      Podstawowej w Dębinkach w sprawie utworzenia gimnazjum w Dębinkach.  

            

16. W dniu 25 stycznia uczestniczyłem w Nadzwyczajnym Posiedzeniu Wspólników –  

       Powiatowego Funduszu Poręczeń Kredytowych w Wyszkowie. 

 

17. W dniu 26 stycznia uczestniczyłem w Powiatowym Przeglądzie Kolęd i Pastorałek w  

      Wyszkowie. Dziękuję wykonawcom, którzy reprezentowali Naszą Gminę, w  

      szczególności uczniom PSP w Zabrodziu, którzy zajęli 1 miejsce oraz uczniom PSP  

      w Adelinie – którzy zajęli 3 miejsce.   

 

18. W dniu 28 stycznia uczestniczyłem w zebraniu zorganizowanym przez sołtysa  

      miejscowości Gaj dotyczącym budowy sieci wodociągowej w miejscowościach Gaj  

      i Zazdrość. 
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19. 29 stycznia uczestniczyłem w spotkaniu z Marszałkiem Województwa Mazowieckiego  

     - Adamem Struzikiem, oraz pracownikami urzędu marszałkowskiego, które odbyło się w  

      Wyszkowie. 

 

20. W dniu 30 stycznia uczestniczyłem w szkoleniu zorganizowanym przez Mazowiecki  

      Urząd Wojewódzki dotyczącym realizacji projektów z funduszy unijnych. 

 

21. W dniu 31 stycznia miały posiedzenie stałe Komisje Rady Gminy, na które zostali  

       zaproszeni: 

       - przedstawicielkę Związku Nauczycielstwa Polskiego – Wiesławę Paź  

          w sprawie uchwalenia regulaminu dla nauczycieli 

        - dyrektor ds. ekonomicznych – Renata Kołodziejczyk z Samodzielnego Publicznego  

           Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w sprawie udzielenia pomocy finansowej w  

           wys. 15tys zł. oraz planowanych działań z naszym ośrodkiem zdrowia. 

           Na komisjach ustalono, Ŝe Rada podejmie działania po rozmowach ze Starostą  

           Wyszkowskim dotyczących przekazania budynku w przypadku likwidacji działalności  

           przez szpital na terenie Naszej Gminy  

      Niestety na posiedzenie komisji (pomimo zaproszenia) nie przyjechał Powiatowy Lekarz  

      Weterynarii. 

 

22. 1 lutego brałem udział w uroczystości powołania nowego Komendant Państwowej  

       Powiatowej StraŜy PoŜarnej w Wyszkowie - Ignacego Woźniaka. 

  

23. Z powodu braku moŜliwości dowiezienia pospółki Ŝwirowej przez lokalnych  

      przewoźników, wynikającego z braku moŜliwości wjazdu na kopalnie - nie dowieźliśmy  

      pospółki Ŝwirowej w miejsca trudno przejezdne m.in. w Dębinkach, Głuchach.  

 

24. Pomimo zgłoszeń do Starostwa Powiatowego o naprawę nawierzchni asfaltowych dróg  

      powiatowych na terenie naszej Gminy, wyrównanie drogi powiatowej do Młynarzy oraz  

      uzupełnienia oznakowania – do dnia dzisiejszego nie przeprowadzono tych prac. 

 

25. W dniu 04.02.2007r. odbyły się wybory do Mazowieckiej Izby Rolniczej. Do wyborów  

      zgłoszonych zostało dwóch kandydatów - PowierŜa Sylwester oraz Krzysztof Laskowski.  

      Wybory odbyły się bez zakłóceń, a z uwagi na dwu mandatowość okręgu - obaj kandydaci  

      zostali delegatami.    
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26. W dniu 12.02.2007r. zaplanowane jest spotkanie z dyrektorem Generalnej Dyrekcji Dróg   

       Krajowych i Autostrad – p.Dąbrowskim w sprawie budowy dróg lokalnych, zmiany   

       rodzaju przejścia z przejścia pod jezdnią przy mostku przy rzece Fiszor na kładkę dla  

       pieszych dla mieszkańców Gaju oraz zaawansowania wykupu gruntów od naszych  

       mieszkańców.  

 

27. W dniu 31.01.2007r ogłoszone zostało pogotowie przeciwpowodziowe. Niestety utworzył  

      się zator na rzece Bug i w dniu 02.02.2007r zaczęła wylewać rzeka Bug i rzeka Fiszor. 

      03.02.2007r. zostały podtopione działki letniskowe ok.200szt, oraz 12 gospodarstw  

      rolnych. Dojazd do miejscowości Młynarze był niemoŜliwy z uwagi na zalanie dróg  

      gminnych oraz drogi powiatowej. W dniu 05.02.2007r. zator z Młynarzy poszedł  

      samoistnie, wtedy poziom wody szybko się obniŜył. 

 

28. Od jutra do końca lutego planowane są wybory sołtysów – rozpoczniemy od  

      miejscowości Płatków. Osobiście wybiorę się na większość zebrań związanych z  

      wyborem. Korzystając z okazji pragnę serdecznie podziękować wszystkim  

      sołtysom za włoŜony wkład w rozwój Naszej Gminy podczas kadencji 2003-2007r. 

       


